



BATZAR NAGUSIAK  
JUNTAS GENERALES  
BIZKAIA

PRENTSARAKO OHARRA

18/05/15

## **Bertie Ahern Irlandako Lehen Ministro ohiak modu positiboan balorau dau Gernikako Batzarretxearen historia ezagutzeko euki dauen aukerea**

Gernikako Batzarretxera egin dauen bisitan, Bertie Ahern Irlandako Errepublikako Lehen Ministro ohiak Bizkaiko Batzarren egoitzea bisitetea eta bertan gordeta dagon historia ezagutzea “benetako plazera” izan dala adierazo dau.

Gaur goizean, Sabino Arana Fundazioak bultzatuta Bariku Santuko Bake Akordioa sinatu zantetik igaro diran hogeitun urteak aztertu dituan mintegiaren irekiera ekitaldian izan dauen partaidetzak ekarri dau Bertie Ahern Euskadira.

Ana Otadui Bizkaiko Batzar Nagusietako Presidenteagaz eta Mikel Burzako Euzko Alderdi Jeltzaleko Nazinoarteko Hartu-emonetarako arduradunagaz batera, Irlandako Lehen Ministro ohiak sakonago ezagutu ahal izan ditu Europa osoko Batzar egoitza zaharrenetakoa danaren historia eta barrutiak. Ibilpidea Presidentearen bulegoan bukatu da, eta Ahernek Ohorezko Liburuan sinatu ahal izan dau, bisitea oroitzeko.

NOTA DE PRENSA

15/05/18

## **El Ex Primer Ministro irlandés Bertie Ahern valora positivamente la oportunidad de conocer la historia de la Casa de Juntas de Gernika**

En su visita a la Casa de Juntas de Gernika, el ex Primer Ministro de la República de Irlanda Bertie Ahern ha asegurado que ha resultado “un placer” visitar el parlamento vizcaino además de conocer la historia que éste alberga.

Su presencia en Euskadi se debe a su participación esta misma mañana en la apertura de un seminario impulsado por Sabino Arana Fundazioa que ha analizado los veinte años transcurridos desde la firma del Acuerdo de Paz del Viernes Santo.

Junto con la Presidenta de las Juntas Generales de Bizkaia, Ana Otadui, y el responsable de Relaciones Internacionales del Partido Nacionalista Vasco, Mikel Burzako, el ex Primer Ministro irlandés ha podido conocer con mayor profundidad la historia y las principales estancias de una de las sedes parlamentarias más antiguas de Europa. Un recorrido que ha finalizado en el despacho de la Presidenta donde el Ahern ha podido firmar en el Libro de Honor en recuerdo de esta visita.